



The Nationwide E-Book Online Service through Public Libraries in Taiwan



The Biggest collection in Traditional Chinese eBook
國立公共資訊圖書館
NATIONAL LIBRARY OF PUBLIC INFORMATION



電子書 全球最多繁體中文電子書服務平台

In June 2011, National Taichung Library released reading software for Android-Tablet and iPad. In the near future, E-ink Readers will also be available for public. By introducing this system to remote area in Taiwan, NTL is working hard to bridge the gap between rural and urban areas.

國立臺中圖書館於2011年6月已增加iPad、Android-Tablet的閱讀軟體，不久的將來E-ink閱讀器等設備也將提供讀者使用，並致力推廣至到台灣的偏遠地區，以縮減城鄉數位落差。

Free for All Citizens

Over 370,000 times of access. 高達37萬使用次數
國立臺中圖書館電子書服務平台

National Taichung Library launched the E-book Online Service in Feb. 2009. As the only one self-developed e-book library service system in Taiwan, currently it has the biggest collection in Traditional Chinese with the number of 15,801 titles that open to the general public.

國立臺中圖書館電子書服務平台自2009年2月上線啟用，是目前台灣地區唯一由圖書館自行建置，收錄最多繁體中文電子書之服務系統，目前已有15,801種電子書。

All the materials can be requested, reserved or checked-out on-line by all the citizens of Taiwan (no age limitation) with free membership registration.

提供全台所有民眾(無年齡限制)，免費註冊使用，提供預約機制。

